
 

 

Sakspapir 
      

Saksnr Utvalg Type Dato 

002/19 
 

Formannskapet OS 04.11.2019 

 

Saksbehandler Arkiv ArkivsakID 

Ketil Tjore FE-033 
 

19/780 

   

 

Orientering om masseuttak ved Leirvågkrysset  

 

 

 

Framlegg til vedtak: 

 
 

Formannskapet - 002/19 - 04.11.2019 

 

FS -  behandling: 

I samband med gjennomgangen av kommunale eigedommar orienterte administrasjonen kort om 
saka ved industriområdet ved Leirvågkrysset, der masseuttak utført av entreprenør Odd Haugen har 
gått ut over hans areal og inn på det kommunale arealet. Ein har vore i kontakt med entreprenøren i 
saka. 
 
Helge Dyrkolbotn (KrF) sa at det må vera skriftleg dokumentasjon av kontakten, og at kommunen må 
sjå til at uttaket ikkje held fram.  
 
Inger Lise Brekke (H) sa at det å tilbakeføra alle massane er ikkje mogleg, men entreprenøren kan 
tilbakeføra gevinsten/verdien han har fått ved å selja desse massane. Denne verdien er kommunen 
sin. I tillegg må entreprenøren ta ansvar for å legga på jord for å dempa inntrykket av masseuttaket.  
 
Asbjørn Toft sa at uttaket vert handsama som ulovlegsak, men at det må gjerast med kløkt og med 
det juridiske på plass. Toft la til at i denne saka er kommunen både part og forvaltingsmynde., 
 
Morten Sognnes (H) sa at ein bør komma til ei semje med vedkommande.  
 
Assisterande rådmann Olav Mongstad sa at i liknande saker tidlegare har ein komme fram til 
minnelege avtaler, ein har ikkje brukt politimelding.  
 
Administrasjonen skal jobba vidare med denne saka.  
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